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قیمت فروش صیادمنش اعلام شد
آینــده اللهیــار صیادمنــش، مهاجــم ملی پوش 
کشــورمان بــا باشــگاه فنرباغچه هنوز مشــخص 
نیســت. ایــن در حالی اســت که ایــن مهاجم 20 
ســاله با عملکرد خوبش در زوریا چند پیشــنهاد 
 »hurriyet« اروپایی دریافت کرده است. نشــریه
ترکیه خبر داد فنرباغچه برای فروش صیادمنش 
مبلــغ 5/5 میلیــون یــورو تعیین کــرده و منتظر 
پیشنهادی به این اندازه است تا این بازیکن را )که 

در حال حاضر به طور قرضی در زوریای اکراین توپ می زند( بفروشــد و در صورتی 
کــه چنین پیشــنهادی برای جذب صیادمنش به ســران باشــگاه فنرباغچه نرســد، 

می خواهند با تمدید قرارداد مهاجم ایرانی او را در ترکیب تیم حفظ کنند.

 انتقاد از قایدی پس از قهرمان نشدن شباب الاهلی  
دیدار فینال ســوپرکاپ امــارات میان تیم های 
شــباب الاهلی و الجزیــره در حالی برگزار شــد 
کــه ایــن رقابــت در پایــان وقت هــای قانونی و 
اضافــی بــا تســاوی 1-1 به اتمــام رســید اما در 
جــدال پنالتی هــا، الجزیــره 5-3 پیروز شــد تا 
جــام قهرمانی را بالای دســتان خــود ببرد. در 
ایــن دیدار، مهدی قایدی و احمد نوراللهی در 
ترکیب اصلی شــباب الاهلی حضور داشــتند. 

قایــدی در نیمــه اول بازی می توانســت اولین گل تیمش را به ثمر برســاند ولی 
او قدر موقعیت ایجاد شــده را ندانســت و توپ را به خارج از چهارچوب دروازه 
زد. موقعیتــی که شــبکه »ابوظبی اســپورت« آن را بازتــاب داد و صفحه فوتبال 
اسپورت امارات نیز درباره آن نوشت: »نظرات خنده داری درباره قایدی شنیده 
می شــود که او بازیکنی کم ســن است و آینده درخشــانی دارد اما بازیکن لژیونر 
باید برای تیم در همه حالت مفید باشد و اصلًا نباید به سن یا تجربه اش توجه 
شــود. درثانی موضوع آینده بازیکن و پایین بودن ســنش بــرای بازیکن داخلی 
اســتفاده می شود و هیچ ربطی به لژیونرها ندارد. قایدی تنها در بازی با شارجه 

خوش درخشید و بعد از آن کلًا خاموش شد.«

واگذاری مالکیت سپیدرود با توافق کریمی
یکــی از مشــکلاتی که باشــگاه ســپیدرود بعد 
از جدایــی علــی کریمــی بــا آن روبــه رو شــد، 
ســال های  در  بــود.  مالکیــت  تعییــن  بحــث 
گذشــته افرادی به عنوان خریــدار مذاکراتی را 
با مســئولان باشــگاه و اداره کل انجــام دادند 
که ســرانجامی نداشــت تا اینکه علیرضا نوید 
به عنــوان خریــدار جدیــد پــا پیش گذاشــت و 
بعــد از مذاکراتی که با حنیــف باقرزاده وکیل 

حقوقی کریمی داشت و تخفیف هایی که از سوی علی کریمی )مالک پیشین( 
داده شد توافق نهایی صورت گرفت تا مالکیت این باشگاه واگذار شود.

چرا عزیزی خادم از شرکت مشکوک حمایت می کند؟
چندی پیش فدراسیون فوتبال با یک شرکت برای ورود سیستم VAR به فوتبال 
ایران مذاکره کرد اما بعد از مدتی این مذاکرات متوقف شــد. به گزارش فارس، 
دلایل توقف مذاکرات به وابســته بودن شــرکت مورد نظر به رژیم صهیونیستی 
ارتبــاط داشــت اما ظاهراً مســئولان فدراســیون و علی الخصوص شــهاب الدین 
عزیزی خادم، از این همکاری به ثمر نرســیده ناراحت هستند. عزیزی خادم در 
نشســت هم اندیشــی هیأت های اســتانی در اصفهان با کنایه به این موضوع که 
فدراسیون در ماجرای ورود VAR بموقع عمل کرد، گفته بود: »ما همه کار انجام 
دادیم اما یکســری ایــراد گرفتند. برخی ها فقط می خواهند یــک لک بیندازند و 
برونــد.« رئیس فدراســیون جمعه شــب هــم در مصاحبه ای که داشــت مدعی 
شــد: »در گذشــته اقدامات مؤثری بــرای VAR انجام دادیم و این سیســتم را به 
ایــران هم آوردیم. ابایــی از گفتن این حرف ندارم و می گویــم هنوز مانده ایم به 
چــه دلیــل این اتفاق نیفتــاد و اجازه راه انــدازی اش را ندادند. هنوز در پی پاســخ 
هســتیم اما امیدواریم همه یاد بگیریم اغراض شــخصی را کنار گذاشته و آینده 
فوتبــال کشــورمان، منافع جمعی و منافع ملی را ببینیم.« امــا در این میان باید 
ســؤال کرد در فدراســیون فوتبالِ عزیزی خادم چه خبر اســت؟ چرا با وجود این 
همه انتقاد که به روند مذاکرات برای ورود VAR از طریق یک شرکت اسرائیلی، 
رئیس فدراسیون به جای پذیرش اشتباهش، به آنهایی که انتقاد کردند کنایه هم 
می اندازد و دلیل اصرار برای عقد قرارداد با شرکت مورد نظر چیست که عزیزی 
خادم به آن تأکید دارد و در اظهارات خود به دلایل این موضوع اشاره نمی کند؟
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گفت و گوی »ایران« با نیما نکیسا و هادی طباطبایی، 2 پیشکسوت سرخابی ها درخصوص حذف از آسیا

مدیرانی متهم هستند که راه را اشتباه رفتند

حــذف تیــم هــای پرســپولیس و اســتقلال از 
لیــگ قهرمانان آســیا بــا واکنش هــای زیادی 

همــراه بــوده اســت. مهــدی طارمــی، 
مهاجــم پورتو که چنــد وقت پیش 

بــا انتشــار یــک توییــت انتقادی 
در فضــای مجــازی باعــث شــد 
تا دراگان اســکوچیچ، ســرمربی 

تیم ملی او را از تیم ملی کنار بگذارد، پس از 
حذف سرخابی ها از آســیا در توئیتی نوشت: 
»می ترســم دوبــاره حــرف بزنــم مشــکل دار 
بشــوم ولــی واقعــاً حیــف آســیا نیســت کــه 
پرســپولیس و اســتقلال با این همه ســرمایه 
نمی تواننــد در ایــن رقابت هــا حضور داشــته 

باشند؟«

گروه ورزشی/ جمعه گذشته خبر حذف 
3 تیم اســتقلال، پرســپولیس و گل گهر 
ســیرجان از لیگ قهرمانان آســیا 2022 
منتشــر شــد؛ موضوعی که واکنش های 
بســیاری به همراه داشت و هرکدام 
از اهالی فوتبــال از دیدگاه خود 
بــه ایــن موضــوع پرداختند. 
تلــخ  آنقــدر  اتفــاق  ایــن 
کــه  بــود  کننــده  ناراحــت  و 
واکنش ها همچنان ادامه دارد. شــهاب 
عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال 
درمــورد اینکــه آیا ایــن اتفــاق می تواند 
مشــکلات  و  حــذف  بــرای  مقدمــه ای 
بزرگ تــری در آینــده فوتبال کشــورمان 
باشــد؟ بــه برنامــه شــب های فوتبالــی 
گفــت: »ایــن ســؤال بویــژه در شــرایط 
حســاس تیــم ملــی قابــل تأمل اســت. 
امیدواریــم ایــن موضــوع درس بزرگی 
بــرای همــه مــا و آینــده فوتبــال باشــد. 
فدراسیون هم در همین راستا از تجارب 
تلــخ و ســخت گذشــته درس خواهــد 
گرفت تا برای استانداردسازی، الزامات 
نهادهای بالادستی و فیفا قدم برداریم 
و نفع این امر به فوتبال باشگاهی و ملی 
خواهــد رســید.« او در خصــوص مــوارد 
دیگری همچون اساســنامه فدراســیون 
فوتبــال و حضــور تماشــاگران در بــازی 
بــا عــراق و امــارات ایــن گونــه صحبت 
کــه  از چالش هــای مهــم  کــرد:  »یکــی 
بــا آن روبه روســت،  اکنــون فدراســیون 
ورزش  وزیــر  اســت .  اساســنامه  بحــث 
نامــه ای بــه ریاســت مجلــس شــورای 
اسلامی ارســال کرده تا با توجه به تنگ 
بــودن وقــت و اینکه باید طبــق توافق با 
فیفــا این اساســنامه تــا اوایل اســفند به 
تصویــب برســد، رونــدی کــه در جریان 
اســت انجــام شــود. امیدواریــم بــا روح 
تعامــل و همکاری جمعــی نمایندگان 
مجلــس کــه همــواره دلســوز فوتبــال و 
و کمــک کرده انــد؛ همــه  بــوده  ورزش 
در مســیر خوشــحالی و شــادابی مــردم 
قــدم برداریــم. نماینــدگان مجلــس با 
تدبیر بــرای آینــده فوتبــال کاری انجام 
می دهنــد. حضــور تماشــاگران در بازی 

با عراق و امارات قطعی نشده است.«
ë  کامرانی فر: مدیران گذشته سرخابی ها

باید پاسخ بدهند
حســن کامرانی فر، دبیرکل فدراســیون 
حــذف  خصــوص  در  نیــز  فوتبــال 
ســرخابی ها این گونه صحبت کرد:  »از 
ســال 2002 که لیگ قهرمانان با ادغام 
مسابقات جام باشگاه ها و جام در جام 

آســیا متولد شد 20 ســال گذشته است. 
در این مدت کنفدراســیون فوتبال آسیا 
قوانیــن و مقررات خود را به روز رســانی 
اجــرا  ســختگیرانه تر  را  آنهــا  و  کــرده 
می کنــد. مشــکلات مدیریتــی، مالــی و 
نیســت  مســأله ای  بدهی هــا  انباشــت 
که بتــوان با سند ســازی و ارائــه گزارش 
خلاف واقع، آن را بر طرف ساخت. من 
همین جــا باید از تلاش های ســجادی، 
وزیــر ورزش و جوانــان و مدیران عامل 
فعلــی پرســپولیس و اســتقلال تشــکر 
کنم. وزیر ورزش مســائلی کــه مدیران 
عمــل  و  بودنــد  داده  قــول  گذشــته 
نکردنــد را بــه نقطــه مناســب رســاند. 
اینها مشــکلات برجای مانده از گذشته 

بــود و مدیــران گذشــته پرســپولیس و 
اســتقلال باید پاسخگو باشــند. حقیقتاً 
ایــن مســائل بایــد ســال ها قبــل انجام 
می شــد اما ســجادی ورود کرد و انجام 
اقدامات مهمی را پذیرفت که اثراتش 
را در آینــده خواهیــم دیــد. دو باشــگاه 
آینــده ای  در  اســتقلال  و  پرســپولیس 
اســتانداردهای  بــا  منطبــق  نزدیــک 
حرفه ای سازی خواهند شــد.« او اظهار 
داشت: »فدراسیون در کنار دیگر ارکان 
ورزش کشــور تــلاش می کنــد تــا موانع 
قانونــی از ســر راه باشــگاه ها برداشــته 
شــود، اما باشگاه ها نیز باید بپذیرند که 
برای حرفه ای شــدن تــلاش مضاعف 
داشــته باشــند تا شــرایط حرفه ای را با 
جدیت دنبال کنند. ما همراه باشگاه ها 
هســتیم، در ادامه راه هم برای رسیدن 
 AFC به حقوق شان در این فرصتی که
تعییــن کــرده اســت آنهــا را همراهــی 
می کنیــم. امیدواریم مشــکلات یک بار 
برای همیشــه حل شــود و دیگر شــاهد 
نباشــیم. در خاتمــه  چنیــن مســائلی 
بایــد عنــوان کنــم بــزودی قوانینــی در 
فدراســیون فوتبال بــه تصویب خواهد 
رســید کــه باشــگاه ها در ایران نیــز باید 
شــرایط اخذ مجــوز حرفــه ای و ملی را 

داشته باشند.«

ë جدال در برنامه زنده
جمعه شــب چند برنامه در شبکه های 
از  دعــوت  بــا  تلویزیونــی  مختلــف 
میهمانان حضوری و تلفنی به بررســی 
دلایل و ابعاد حذف ســرخابی ها از آسیا 
پرداختنــد که یکی از آنها جنجالی شــد 
و بخش هایــی از آن در فضــای مجــازی 
بازتاب پیــدا کرد. داریــوش مصطفوی، 
رئیــس کمیتــه اســتیناف صــدور مجــوز 
حرفه ای باشگاه ها که به عنوان میهمان 
برنامه »نبض ورزش« در استودیو شبکه 
خبر حضور داشــت بــا احمد راســتینه، 
عضــو کمیســیون فرهنگــی مجلس که 
میهمــان تلفنــی بــود به بحــث و جدل 
پرداخت. راســتینه در شروع صحبت ها 

دربــاره رئیــس فدراســیون و تحقیــق و 
تفحــص دربــاره ماجراهــای مربــوط به 
اتفاقات اخیر فدراسیون فوتبال صحبت 
کرد و از کلمه سخیف در توصیف برخی 
اظهــارات شــهاب الدین عزیــزی خادم 
اســتفاده کــرد کــه ایــن عبــارت باعــث 
عصبانیــت و ناراحتــی مصطفوی شــد. 
رئیــس اســبق فدراســیون فوتبــال هــم 
گفت:»آقای راســتینه می گوید مجلس 
وارد این جریان شــد. همــه درد ما ورود 
سیاســت بــه فوتبــال است.شــما چطور 
بــه خــودت اجــازه می دهــی بــه رئیس 

فدراسیون می گویی سخیف؟«
ë آدرس غلط ندهید

علی خطیــر، معاون ســابق اســتقلال 
واکنش متفاوتی به حذف ســرخابی ها 
داشــت. او اعتقــاد دارد که فدراســیون 
فوتبــال بــرای اینکــه فشــارها را از روی 
خود بــردارد، باعث حذف دو باشــگاه 
اســتقلال شــد. خطیــر  و  پرســپولیس 
گفــت:  »مــن همــان زمــان هــم گفتم 
کــه AFC در کار نیســت و خــود کمیته 
بدوی فدراسیون فوتبال این دو باشگاه 
را حــذف کــرده اســت و بعــد از آن کــه 
مشــکوک  خیلــی  اســتیناف،  کمیتــه 
یــک مهلــت بــه ایــن دو باشــگاه داد، 
گفتم کــه مطمئناً AFC وارد می شــود 

و پرونــده ایــن دو باشــگاه را می بنــدد 
و همــان طــور کــه دیدیــم ایــن اتفــاق 
افتــاد. این مطمئناً ضررهای زیادی به 
فوتبــال ایران می زند. کلــی از بازیکنان 
بواســطه حضــور ایــن دو تیم در آســیا 
می توانستند دیده شوند و به کشورهای 
دیگر لژیونر شــوند. باید عرض کنم که 
آدرس غلــط بــه هــواداران می دهنــد، 
نکــرد،  کاری  مســأله  ایــن  در   AFC
مشــکلات این دو باشــگاه در سال های 
قبــل بــه مراتــب بیشــتر بــوده اســت. 
متأسفانه امسال فدراسیون فوتبال بنا 
بــه دلایلی که هنوز مشــخص نیســت، 
این دو باشــگاه را حذف کــرد و AFC را 
حســاس کرد و مجوز این دو باشــگاه  را 
باطل کرد. حذف دو تیم در سال آینده 
 AFC نیــز بســتگی بــه کمیتــه اخــلاق
دارد. مــن شــک دارم کــه ایــن اتفــاق 
 AFC رخ دهــد. اما از فصــل بعد دیگر
براحتی به اینها مجــوز نمی دهد. الان 
رئیــس فدراســیون و شــخص عزیــزی 
خــادم باید جــواب بدهد کــه روی چه 
آیتم هایــی ایــن دو باشــگاه را حــذف 
کرده است.« همچنین مسعود اقبالی، 
آســیا  فوتبــال  کنفدراســیون  مــدرس 
گفت: »حذف اســتقلال و پرســپولیس 
از لیــگ قهرمانان آســیا ضربــه بزرگی 
به فوتبــال ایران بود. ایــن اتفاق دیر یا 
زود رخ مــی داد و پیش بینــی می شــد 
کنفدراســیون  از ســوی  ایــن خبــر  کــه 
از  بایــد  شــود.  اعــلام  آســیا  فوتبــال 
الان خیلــی جدی تــر بــه ایــن موضوع 
رســیدگی شــود تــا در ســال های آینده 
این مشــکل برطــرف شــود. در فوتبال 
مــا بواســطه همــان واژه هایــی ماننــد 
فوتبال حرفه ای هزینه بســیاری انجام 
می شــود، اما باید منتظر خروجی های 
مناســب هم باشیم که متأســفانه این 
 اتفاق نمی افتد و باید پرســید مشــکل

 کار کجاست.«
ë ورود کمیسیون اصل 90 به مجلس

حجت الاســلام حسن شــجاعی، رئیس 
کمیســیون اصــل 90 مجلــس شــورای 
اســلامی نیز دیــروز در واکنش به حذف 
تیم های پرسپولیس، استقلال و گل گهر 
از لیــگ قهرمانان آســیا اظهار داشــت: 
»در صورتــی کــه شــکایتی در این زمینه 
انجام شــود این کمیســیون بــه موضوع 
حــذف تیم هــای ایرانــی از رقابت هــای 
آســیایی ورود خواهد کــرد. طبیعتاً باید 
در این زمینه مسئولان پاسخگو باشند و 

ما قضیه را بررسی خواهیم کرد.«

طارمی: می ترسم دوباره حرف بزنم  
مشکل دار شوم!

مسئولان فدراسیون فوتبال و دست اندرکاران به حذف سرخابی ها از آسیا واکنش نشان دادند

عزیزی خادم: این اتفاق درسی برای آینده فوتبال است!

تیــم   3 حــذف  ســدهی/  محمدمحمــدی 
پرســپولیس، اســتقلال و گل گهر ســیرجان از آسیا 
اتفــاق تلخــی بــرای فوتبــال ایــران بــود و مؤیــد 
ناکارآمــدی مدیرانی کــه باید بــه فوتبال خدمت 
کننــد ؛ ناکارآمدی مزمنی کــه دلایل آن به امروز و 
دیروز برنمی گردد و اتفاقی اســت که سال هاست 
گریبــان فوتبــال مــان را گرفتــه و حــالا بــه نقطــه 
اوج رســیده اســت. جــدا از گل گهــر، ســرخابی ها 
سال هاست که به دلیل مالکیت مشترک )وزارت 
ورزش( بــا مشــکلات بســیاری روبــه رو شــده اند و 
به رغم وعده های ســلطانی فر وزیر پیشین ورزش 
و جوانان، راهکار مناســب و پایداری انتخاب نشد 
تــا در نهایــت منجر به بروز این اتفاق ناگوار شــد. 
بر همین اســاس خبرنگار »ایران« با نیما نکیســا 
و هــادی طباطبایی، 2 پیشکســوت پرســپولیس و 
اســتقلال گفت و گویی انجام داد و نظرات شان را 

در این خصوص جویا شد.
ë نکیسا: حذف سرخابی ها اتفاق خوبی است

نیمــا نکیســا، دروازه بــان ســابق تیــم ملی و 
پرســپولیس گفــت: »نبایــد کار به اینجا کشــیده 
می شــد و خیلــی وقــت پیــش بایــد جلــوی این 
اتفاق ناگوار گرفته می شد. ساختار فوتبال ایران 
اشتباه اســت و این طبیعی است که AFC بیاید 
و این ساختار را تغییر دهد. کنفدراسیون فوتبال 
آســیا در فکر این اســت که ســاختار فوتبال آسیا 
را تغییــر دهــد و دیدید که این اتفــاق تنها برای 
کشــور ما نیفتاده و 8 کشــور آســیایی هــم از این 

موضوع متضرر شده اند.«
داد:  ادامــه  این گونــه  را  صحبت هایــش  او 
»عمده ترین مشــکل تیم های ایرانی بخصوص 
پرســپولیس و اســتقلال، مشــکل مالــی اســت و 
عدم حضور این 3 تیم در آســیا باعث می شــود 
تــا لطمــه زیــادی بــه ایــن باشــگاه ایرانــی وارد 
شــود. تیم های پرســپولیس، اســتقلال و گل گهر 
می توانســتند با حضور در لیگ قهرمانان آســیا 
اسپانسرهایی جذب کنند و بسیاری از مشکلات 
مالــی خــود را برطرف کننــد اما از دســت دادن 

لیــگ قهرمانــان آســیا پیامدهــای بســیار بــدی 
بــرای این 3 تیــم در پیش خواهد داشــت و این 
موضــوع قابــل پیش بینــی بــود. اگــر بــه عنــوان 
یک فوتبالیســت از من ســؤال کنید می گویم که 
حذف این 2 تیم اتفاق خوبی است.« دروازه بان 
پرســپولیس در دهه 70 اظهار داشــت: »ما باید 
به ســمت ساختارسازی و ثبات مدیریت برویم. 
ایــن 2 باشــگاه باید به ســمتی بروند کــه در خور 
شــوند.  اداره  هواداران شــان  جایــگاه  و  شــأن 
فدراسیون فوتبال، وزارت ورزش، تیم ها و حتی 
مجلس بارها توپ را به زمین یکدیگر انداختند 
تــا در نهایــت کار بــه اینجــا کشــیده شــد. ایــن 
موضوع هیچ ربطی به مدیران جدید ســرخابی 
و عزیزی خادم، رئیس فدراســیون فوتبال ندارد 
و باید این مســأله در دولت گذشته حل می شد. 
بارها صحبت از خصوصی ســازی شــد در حالی 
کــه مشــکلات عظیمــی همچــون حــق پخــش 
هیچگاه حل نشــد. چگونه بدون هیچ ساختاری 
می تــوان ایــن 2 تیــم را بــه فرابــورس بــرد و بــه 

بخش خصوصی واگذار کرد؟«
نکیســا با اشاره به اینکه حمید سجادی، وزیر 
ورزش و جوانــان فــردی ورزشــی اســت، افزود: 
»مســئولان وزارت ورزش در حال شفاف ســازی 
را  تیــم   2 ایــن  کــه  می کننــد  بیــان  و  هســتند 
نمی توانیم به فرابــورس ببریم، این صحبت ها 
درست اســت. باید دست به دست هم دهیم و 
اجــازه دهیم آن افرادی که بلدکار هســتند کار را 
پیش ببرند و برای یکبار هم شــده این مشکلات 
را برطــرف کنند. سال هاســت فوتبالی ها به کنج 
خانه فرســتاده شده اند و افراد غیرفوتبالی برای 
فوتبــال تصمیم گرفتند که نتیجه آن حذف این 

تیم ها از آسیا می شود.«
ë  طباطبایــی: فوتبال مــا فقط روی شایســتگی و

توانایی بازیکنان پیش می رود
هــادی طباطبایــی، دروازه بــان تیــم ملــی و 
اســتقلال در دهه 80 در خصــوص این موضوع 
موضــوع  ســرخابی ها  »حــذف  داشــت:  بیــان 

جدیــدی نیســت و مــا هر ســاله ایــن بحــران را 
داشتیم. این قدر مسئولان فوتبال ما موضوع را 
جدی نگرفتند که بالاخره AFC در جایی سفت 
و ســخت بر موضوع پافشــاری کــرد و در نهایت 
این اتفاق ناگوار رخ داد. باید ما از یک جایی کار 
را آغاز کنیم و به ســمت حرفه ای شــدن برویم. 
حرفــه ای شــدنی که باید از ســال ها قبــل انجام 

می شــد اما این اتفاق بارها از ســوی مســئولان 
پشــت گوش انداخته شــد. بالاخره مدیریت 

غلــت باعث می شــود تا یک جایی اشــتباه 
پاسخ بگیریم.«

خــود  صحبت هــای  او 
را این گونه ادامــه داد: »در 

افــراد  ســال ها  ایــن  طــول 
زیــادی پســت وزارت ورزش 

را برعهــده داشــتند و در طول این 
ســال ها هــم همیشــه صحبت هایی در 

خصوص خصوصی ســازی 2 باشــگاه پرســپولیس 
و اســتقلال مطــرح شــد اما هیــچ گاه ایــن موضوع 
عملــی نشــد، این همــان مدیریت غلط اســت. در 
حــال حاضر هم ایــن اتفاق نمی افتــد و این 2 تیم 
خصوصــی نخواهند شــد چــرا که مدیران مــا راه را 
اشــتباه می روند. زمانی که راه اشــتباه باشــد قطعاً 
بــه مقصــد نخواهیــم رســید. زمانــی کــه آدم های 
متخصص ســرکار نباشــند، همین اتفــاق می افتد. 
همیشــه یک ســری آدم هــای خــاص بوده انــد کــه 
ایــن آدم هــا در طــول ایــن مــدت نتیجــه کارشــان 
مشــخص بــوده.« طباطبایــی در پاســخ بــه ایــن 
ســؤال کــه فوتبال ما بــا این اتفاق چقــدر ضربه 
خواهــد خــورد؟ افــزود: »فوتبــال ما فقــط روی 
شایســتگی و توانایــی بازیکنــان مــا می چرخــد 
وگرنه هیچ برنامه ریزی و ساختاری وجود ندارد 
کــه این برنامه ریزی بخواهد راه را نشــان دهد و 
باعث پیشــرفت فوتبال مان شود. سهل انگاری 
برخی ها موجب حذف این 2 تیم در آسیا شد و 
بــه نوعی این اتفاق برای هواداران پرشــمار این 

2 تیم دردناک تر خواهد بود.«


